
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 3. juli 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BR

Mener ministeren, at branchen i tilstrækkelig grad løfter deres ansvar, når vi

nu flere gange har set, at der kan findes skadelig kemi i legetøj til børn?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S) og Pia Ol-

sen Dyhr (SF).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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